

RFP#1000242961 – Cleaning of Dosimeter Lids

Bidder Questions & Answers

Bidder Q&A #1 (07/14/2022)

Q1 - For M1; is there a minimum annual quantity we need to show for cleaning services. Or will Canada accept projects that may include just 100 units cleaned annual as comparative experience for this project that is expected to be 600,000 units + per year?

A1 - There is no minimum number of units per year required to be successful on M1. However, the details surrounding the duration and scope of the project(s) must clearly demonstrate that the work was performed for at least one year.

Q2 - For M1; is there a list of accepted cleaned laboratory items that will be accepted as experience in cleaning dosimeter pieces?

A2 - There is no list of accepted items. As per M1,b, the bidder must explain the scope of the project and how it relates to the criteria of this project.

Q3 - What is the expected award date?

A3 - We intend to award the contract in Fall 2022, however, the work will not begin until April 2023.

Q1 - Pour le M1, y a-t-il une quantité annuelle minimale que nous devons montrer pour les services de nettoyage ? Ou bien le Canada acceptera-t-il des projets qui ne comprennent que 100 unités nettoyées par an comme expérience comparative pour ce projet qui devrait compter 600 000 unités et plus par an ?

R1 - Il n'y a pas de nombre minimum d'unités par an requis pour réussir sur M1. Cependant, les détails entourant la durée et la portée du ou des projets doivent clairement démontrer que le travail a été effectué pendant au moins un an.

Q2 - Pour M1 ; existe-t-il une liste d'articles de laboratoire nettoyés qui seront acceptés comme expérience dans le nettoyage des pièces de dosimètre ?

R2 - Il n'y a pas de liste d'articles acceptés. Conformément à M1,b, le soumissionnaire doit expliquer la portée du projet et comment il se rapporte aux critères de ce projet.

Q3 - Quelle est la date d'attribution prévue ?

R3 - Nous avons l'intention d'attribuer le contrat à l'automne 2022, mais les travaux ne commenceront pas avant avril 2023.